
Referat styremøte Vassås BKL 300522 

 

Til stede hos Birgith: Birgith Johansen, Reidun Green, Algide Simonis, May Britt Haslestad og Lene 
Pleym Myhrvold 

 
 

• Referat fra forrige møte 
• 90 års jubileum. Det er 3 påmeldte. I tillegg var Marit med som utsending fra NBK. 
• Vi har søkt midler til Vår Dag 16/10, men ikke fått tilbakemelding. Vi tar kontakt med 

Vassås Vel etter deres styremøte førstkommende mandag 
• Eiendelene våre er nå lagret på Granly. Bålpannene med utstyr står ute, det andre 

står i 2 etg i plastkasser med lokk. Innkjøp av utstyr, fra pengene vi fikk av 
Gjensidigestiftelsen: Gåstaver, sitteunderlag og to lette tursekker er kjøpt. T-skjorter, 
drikkeflasker og refleksvester er bestilt. Vi håper de er på plass til sommerfesten. 
Gjenstående midler er kr 3457,- 

• Sommerfest på hytta til Reidun Green blir 14/6. Planlegger for 15 stk. 
• Nøkkel til Granly er nå oppbevart i en nøkkel boks ute. Koden får vi av Ingrid Alice 

Bergan. Hun er kontaktperson for utleie og gir ut kode 
• «Kaffe og prat» var den 4/5» Det var orientering om julekalender. 
• Julekalender. Vi har fått spørsmål om vi vil delta i julekalender sammen med 

bygdekvinnelagene i Vestfold. Vi skal selge skrapelodd, 200 lodd av kr 100. Alle må 
delta med gevinst. Lene tilbyr seg å strikke en ullgenser til gevinst. Vi må finne ut 
hvilken verdi vi skal sette på den. Lene sjekker på nettet – priser i butikk og på Finn 

• Reidun har vært på møte om eldredagen som holdes den 1/10. Vassås skal bidra med 
å bake. Vi sender ut info om hvem av medlemmene som vil bidra 

• Det var møte med Veveloftet 23/5. Birgith og Lene deltok fra styret. Vi ble enige om 
å arbeide med å lage en avtale/kontrakt om hvordan driften kan innlemmes i Vassås 
BK. Ellen Zimmermann fortsetter og lede det faglige 

• Det var møte med Vassås Vel 25/5. Reidun og Birgith møtte fra Vassås BK. Veveloftet 
og 4H var også til stede. Det ble diskutert hvordan leien kan sikre Velet inntekter og 
samtidig gjøre det mulig for oss og ha råd til og leie. Prisene som ble forhandlet frem 
var 600 for lillesalen. Storesalen etter avtale. 

• Vi har søkt om MVA kompensasjon 
• Høsttakkegudstjenesten er 2/10. Vi inviterer medlemmene til å bidra med pynt og 

baking/servering  

 

 

Referent Lene P Myhrvold 


